
ZÁPISNICA 

 z V. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Dulova Ves  

konaného dňa 22. 7. 2019 

Prítomní: 

 Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny 

 Hlavný kontrolór obce – Ing. Ján Seman 

 Starostka obce – Ing. Barbora Ježiková 

 Hostia podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie programu zasadnutia. 
3. Návrh na schválenie Zmien a doplnkov č. 2 Územného plánu obce Dulova Ves. 
4. Písomná správa o použití dotácie z rozpočtu obce Dulova Ves – TJ ŠM. 
5. Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce Dulova Ves pre TJ ŠM – stolný tenis, futbal, 

Delňanka. 
6. Správa o vybavovaní petícií a sťažností občanov za obdobie január až máj 2019. 
7. Správa o kontrole hospodárenia v MŠ a príprave MŠ na šk. rok 2019/2020. 
8. Správa z kontroly úkonov obce Dulova Ves pri zadávaní zákaziek podľa § 117 zák. č. 

343/2015 Z. z. na akcie Parkovisko pri cintoríne a kostole, Rekonštrukcia verejného 
osvetlenia. 

9. Stav projektov. 
10. Interpelácie. 
11. Rôzne. 
12. Uznesenia. 
13. Záver. 

 

K bodu 1: 

Rokovanie V. zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Barbora Ježiková, zároveň overila, 

že je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Za overovateľov zápisnice boli 

určení Martin Bednár a František Ivanecký piatimi hlasmi za (Katarína Jakubiková, Stanislav 

Leško, Alena Ňachajová, Tomáš Dzurenda, Marián Spišák), dvaja sa hlasovania zdržali (Martin 

Bednár, František Ivanecký). 

K bodu 2: 

Poslanci navrhovaný program schválili siedmimi hlasmi za. 

 

 



K bodu 3: 

Poslanci OZ prerokovali Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu obce Dulova Ves, siedmimi 

hlasmi za zobrali na vedomie stanovisko Okresného úradu Prešov, súhlasili s vyhodnotením 

pripomienok, schválili Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu obce a uzniesli sa na Všeobecne 

záväznom nariadení obce Dulova Ves č. 1/2019 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov    

č. 2 Územného plánu obce Dulova Ves. 

 

K bodu 4: 

Poslanci OZ prerokovali písomnú správu o použití dotácie TJ ŠM Dulova Ves a zobrali ju 

siedmimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 5: 

Poslanci OZ prerokovali žiadosť TJ ŠM Dulova Ves o poskytnutie dotácie vo výške 4600 Eur pre 

futbal, stolný tenis a Delňanku a poskytnutie dotácie v tejto výške schválili siedmimi hlasmi za. 

 

K bodu 6: 

Tomáš Dzurenda sa vzdialil z rokovacej miestnosti. 

Poslanci OZ prerokovali správu o vybavovaní petícií a sťažností občanov za obdobie január až 

máj 2019 a zobrali ju šiestimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 7: 

Poslanci OZ prerokovali správu o kontrole hospodárenia v MŠ a príprave MŠ na šk. rok 

2019/2020 a zobrali ju siedmimi hlasmi na vedomie. 

 

K bodu 8: 

Poslanci OZ prerokovali správu z kontroly úkonov obce Dulova Ves pri zadávaní zákaziek podľa 

§ 117 zák. č. 343/2015 Z. z. na akcie Parkovisko pri cintoríne a kostole, Rekonštrukcia 

verejného osvetlenia a zobrali ju piatimi hlasmi za na vedomie (Katarína Jakubiková, Martin 

Bednár, Stanislav Leško, Marián Spišák, Tomáš Dzurenda), dvaja sa hlasovania zdržali 

(František Ivanecký, Alena Ňachajová). 

K bodu 9: 

Starostka obce informovala o stave projektov: 

- Projektová dokumentácia na cesty a chodníky na Vlčích Doloch – rozpracovaná, 

zameraná geodetom 

- Projektová dokumentácia na chodník medzi Prešovom a Vlčími Dolami – rozpracovaná, 

zameraná geodetom 

- Projektová dokumentácia na napojenie na cyklochodník + cesta okolo cintorína – 

čakáme na cenovú ponuku, zamerané geodetom 



- Projektová dokumentácia na chodník na Záborské a na Kokošovce – čakáme na cenovú 

ponuku 

- Web stránka obce – dizajn stránky hotový, školenie pracovníčok 24. 7. 2019, potom 

postupné plnenie stránky, po naplnení spustenie webu do ostrej prevádzky 

- MHD – žiadosť o zavedenie linky odoslaná, v Dopravnom podniku došlo k odvolaniu 

riaditeľa, naša žiadosť musí byť schválená Predstavenstvom spoločnosti, termín 

nevieme 

- Poskytnutie sponzorského daru z Prvej stavebnej sporiteľne vo výške 2000 Eur na 

ihrisko pri futbalovom ihrisku – poslanci zobrali siedmimi hlasmi za na vedomie 

poskytnutie sponzorského daru a schválili spolufinancovanie do výšky max. 1000 Eur 

z rozpočtu obce 

- Realizácia vodovodnej a kanalizačnej prípojky ku Domu smútku a ku budove šatní na 

ihrisku – pripravené na podanie žiadosti na vodárne 

- Strecha v MŠ – rekonštrukcia – obdržala cenovú ponuku na rekonštrukciu, za 

schválenie rekonštrukcie strechy v MŠ do 25 000 Eur hlasovalo sedem poslancov za 

- Kompostáreň – stretnutie s majiteľmi pozemkov, Spoločenstvo urbariát navrhol 

pozemok za Správou a údržbou ciest – vzdialenosť od obce, čo spôsobí vysoké náklady 

na prepravu; návrh od obce za senníkom na družstve – čakáme na odpoveď z urbariátu 

Alena Ňachajová informovala o stave komunikácie s p. Timkom, podpredsedom Občianskeho 

združenia ohľadom kúpy pozemkov na Vlčích Doloch pod cestami. Zaslané pripomienky ku 

zmluve, čaká na odpoveď. 

Poslanci prerokovali potrebu ihriska na Vlčích Doloch, za schválenie zámeru na vybudovanie 

ihriska na Vlčích Doloch v roku 2019 vo výške 7000 Eur hlasovalo sedem poslancov za. 

 

K bodu 10: 

Stanislav Leško sa opýtal na vstup na cintorín, stojí tam voda, či sa to rieši. Starostka 

informovala, že podala reklamáciu, tiež podala reklamáciu na výtlk na ceste pri obchode. 

 

Alena Ňachajová skonštatovala, že je potrebné dokončiť parkoviská, označiť čiary, zistiť, ako 

má byť označené, osadiť značky, miesto pre invalida. Značenie vyriešiť do konca septembra. 

 

K bodu 11: 

Poslanci OZ prerokovali žiadosť o odpustenie časti poplatku za komunálny odpad pre Bar 

Maja, zároveň o vrátenie časti nájmu. Za odpustenie časti poplatku za komunálny odpad 

hlasovalo päť poslancov za (Martin Bednár, František Ivanecký, Stanislav Leško, Alena 

Ňachajová, Tomáš Dzurenda), dvaja sa zdržali (Marián Spišák, Katarína Jakubiková). Pri 

hlasovaní o vrátení časti nájmu hlasovali piati poslanci proti (Katarína Jakubiková, Martin 



Bednár, Stanislav Leško, Marián Spišák, Alena Ňachajová), dvaja sa hlasovania zdržali (Tomáš 

Dzurenda, František Ivanecký). 

 

Tomáš Dzurenda navrhol doplniť do programu každého zasadnutia bod 3. Požiadavky 

občanov, návrh bol schválený siedmimi hlasmi za. 

K bodu 12: 

Starostka obce zopakovala prijaté uznesenia z obecného zastupiteľstva.  

K bodu 13: 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na zasadnutí. 

 

V Dulovej Vsi 25. 7. 2019 

 

Ing. Barbora Ježiková     Overovatelia: 

    starostka obce     Martin Bednár          .................................. 

       František Ivanecký   .................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


